
Рамуш Харадинај: Јоханес Хан ми се извинио због тога што Косово ове године неће добити визну либерализацију
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 Премијер привремених приштинских институција Рамуш Харадинај тврди да је добио
извињење високих званичника ЕУ и комесара Јоханеса Хана.

  Он је навео да му се Хан извинио због тога што Приштина ове године неће добити
визну либерализацију.   

"Европа је наш партнер. Извинили су се, јер имају неке унутрашње проблеме. Имали су
велику дебату о миграцијама и још неке проблем који немају везе са нама", рекао је
Харадинај, пренела је Газета експрес. 

  

Упитан да ли је можда покушај укидања Специјалног суда утицао на либерализацију
визног режима, Харадинај је рекао да све што је, како је казао, неприкладно може
утицати на сваку одлуку. 
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"Свака одлука коју доносимо одражава се негде и, ако нам не олакша рад, онда нам га
отежава", рекао је Харадинај. 

  

Додао је да је Европска комисија дала позитиван одговор на визну либерализацију, а да
је Европски парламент похвалио Приштину. 

  

"Можда је ту било и неких других ствари, али сви кажу да им је жао, веома жао", казао
је Харадинај. 

  

Актуелна власт је обећала грађанима Косова да ће визну либерализацију добити до
краја године. Приликом недавног борвка у Приштини, комесар Хан је рекао да је реалан
рок да визна Косово визну либерализацију добије 2020, што је изазало велико
незадовољство представника позиције, опозиције и грађана.

  

(Танјуг)
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